



British Embassy
Beirut

Serail Hill, Embassy Complex
Beirut Central District

www.gov.uk/world/lebanon

(last updated) October 2017

INFORMATION NOTE:

**LEGALISATION SERVICES OF FOREIGN DOCUMENTS AT BRITISH EMBASSY
BEIRUT FOR USE IN THE UK**

TO WHOM IT MAY CONCERN

The Foreign and Commonwealth Office has made changes to the legalisation services at its Missions overseas, including the British Embassy in Beirut.

The Consular Section at the British Embassy in Beirut would like to inform the public that it does not legalise foreign (non-UK) documents for use in the UK.

The 1961 Hague Convention abolished the requirement for full legalisation of documents that are destined for use in Hague Convention Countries, of which the UK is one.

Adding an Embassy stamp adds no value or proof of the authenticity to a document or its contents and therefore all UK Authorities should accept foreign documents which have legalised, as necessary, by their country's Ministries or Authorities only.

Should you require any further information about legalisation of documents for use in the UK please send your query to consular.beirut@fco.gov.uk

Consular Section
British Embassy Beirut



British Embassy
Beirut

Serail Hill, Embassy Complex
Beirut Central District

www.gov.uk/world/lebanon

آخر تحديث: تشرين الأول 2017

مذكرة إعلامية : خدمات التصديق في السفارة البريطانية في بيروت
التصديق على الوثائق الأجنبية لاستخدامها في المملكة المتحدة

إلى من يهمله الأمر

تم إجراء تغييرات لخدمات التصديق لمكتب الخارجية والكونولت في بعثاتها في الخارج بما في ذلك السفارة البريطانية في بيروت.

يود القسم القنصلي في السفارة البريطانية في بيروت إعلام الجمهور أن القسم لا يقوم بتصديق الوثائق الأجنبية (وثائق من خارج المملكة المتحدة) لاستخدامها في المملكة المتحدة.

ألغى مؤتمر هينغ لعام ١٩٦١ الحاجة إلى تصديق وثائق لاستخدامها في البلدان التابعة للمؤتمر وهذا يشمل المملكة المتحدة.

إضافة ختم أي سفارة لا يضيف قيمة أو دليلاً على صحة الوثيقة أو محتوياتها. لذلك على كافة سلطات المملكة المتحدة القبول بجميع الوثائق الأجنبية المصدقة حسب الطلب في الوزارات أو السلطات التابعة لبلادهم فقط.

في حال الحاجة إلى أي مزيد من المعلومات حول تصديق الوثائق للاستخدام في المملكة المتحدة يرجى إرسال الاستعلام الخاص بك إلى:

consular.beirut@fco.gov.uk

القسم القنصلي

السفارة البريطانية في بيروت